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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Kérdés

„Mennyit ér afogyasztók biztonsága?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt hetekben értesülhettünk a napi sajtóból arról, hogy a téli időszakban Jordániából
nagyobb mennyiségű import zöldség érkezik hazánkba . Az elmúlt évek élelmiszerbotrányai
miatt joggal merülnek fel aggályok a fogyasztók részéről ezek minőségével kapcsolatban, ám
az alacsony ár legtöbbször győzedelmeskedik e felett is .

Nem egy esetben előfordult már, hogy az import áruban bizonyos vegyszerek, toxinok
mértéke jóval meghaladta a nálunk megengedett határértéket . Ez viszont már csak a polcra
kerülés után derült ki .

Tisztelt Miniszter úr!

1 . Mi a biztosíték arra, hogy a fogyasztó a pénzéért biztosan olyan árut kap, amely nem
tartalmaz az egészségére veszélyes anyagokat?

2. Milyen intézkedéseket eszközölnek ennek érdekében?
3 . Milyen vizsgálatokat végeznek az import áru ellenőrzésére?
4. Ki hivatott a vizsgálatokat elvégezni, valamint hol történnek ezek a vizsgálatok?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2006 . július 17 .

L.
Lepúyel Zoltán
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